
 

 

  Bestyrelsesmøde mandag d. 14. juni kl. 19.30 hos Jørn 

 

 Tilstede var Bjarne Plambech, Thomas Jørgensen, Lars Johansen, Søren Folman, Inger 

 Gotfredsen, Jørn P. Madsen og Annette Foldberg. 

 

 Kun 1 punkt på dagsordenen:  Munkerisparkens træer 

 Udgangspunkt: Det brev , som Grundejerforeningens formand havde modtaget fra parkchef 

 Teri Lönborg  (Teknik og Miljø) den 26. maj 2010. 

 

 Brevet blev omdelt og læst af alle. Megen debat om ordlyden i brevet. 

  

 

 Efter en del meningsudvekslinger om juridisk , pragmatisk og / eller politisk løsning af 

 problemet , blev følgende fremgangsmåde besluttet: 

 

  1. Bestyrelsen fremsender skrivelse til kommunen, hvor dokumentation for  

     aftalerne med Birkerød Kommune vedlægges. 

 

  2..Grundejerforeningen  beder om et opklarende møde med kommunen. 

  Til dette møde skal vi have en stram agenda: 

  Hvad kan kommunen tilbyde, og hvad kan vi ? 

  Vi fokuserer i første omgang kun på træerne 

  Fortovene er  i øvrigt problematiske for kommunen 

 

3. Grundejerforeningen skal efter mødet med kommunen skabe et ordentligt beslutningsgrundlag 

 for et eventuelt forslag om vejtræerne: 

Beboerne skal spørges om deres holdning til træerne . 

Dette kan ske igennem en skrivelse eller ”senest” ved kommende 

generalforsamling. 

 

 I øjeblikket efterlyser vi originalskrivelsen fra Birkerød Kommune af 11. maj 1981, hvor 

 Grundejerforeningens projekt om træplantning i Munkerisparken blev godkendt 

 

 

 Mødet varede ca. 1 time 

 

 

        Referent: Annette Foldberg 

 

  


